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                Svanlevvej, 7. juni 2022   

Bestyrelsen: 
Ole Fischer Bak formand nr. 81 tlf. 40 32 86 10 
Bo Nielsen bestyrelsesmedlem nr. 23 tlf. 29 69 39 08 
Tom Knudsen kasserer nr. 19 tlf. 21 73 40 29 
Rikke Sevelsted Østerkær                bestyrelsesmedlem nr. 25 tlf. 21 72 73 25 
Søren Petersen   bestyrelsesmedlem                            nr. 83                                 tlf. 28 12 20 69 
                                   
 
Referat fra bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Svanlevvej 
 
Dato:   7. juni 2022  
 
Deltagende:  Ole Fischer Bak, nr. 81  
   Bo Nielsen, nr. 23 

Tom Knudsen, nr. 19 
Rikke Sevelsted Østerkær, nr. 25  (referent) 

   Søren Petersen nr. 83  
 
 
Dagsorden:  
 

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 
Referat er godkendt og udsendt til alle grundejere. 
 
 

2. Økonomi 
På mødet gennemgik vi beholdningen på Grundejerforeningens vejfond. I den forgangne uge 
har vi fået lavet en større revneforsegling/reparation af slidlaget på alle vores veje, og det 
blev på mødet besluttet at investere ca. halvdelen af de likvide midler, der står tilbage på 
kontoen/vejfonden, når regningen for revneforsegling er betalt.  
 
 

3. Vedligeholdelse af grønne arealer / forskønnelse af grønne arealer 
Vi var i maj på rundtur med gartneren for at gennemgå områdets grønne områder, inden 
sæsonens beskæring og forskønnelsesarbejdet skulle påbegyndes. Vi afventer lige nu en 
tilbagemelding og et tilbud fra gartneren. Det lader vente på sig pga af sygdom.  
 
På rundturen med gartneren blev træerne langs stien fra legepladsen ind imod 
Sønderholmvej besigtiget. Gartneren vurder ikke, at træerne skal udskiftes. Vi gennemgik 
ligeledes de hyldetræer, som står på toppen af volden ud i mod den store Svanlevvej.  
De grundejere, der føler sig generet af hyldetræerne, er velkomne til selv at beskære, hvis de 
finder det nødvendigt. 
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4. Vej og kloak 

Revneforseglingen af vores køreveje er afsluttet.    
 
 

5. Legeområder 
Vi afventer kommunens godkendelse af byggeansøgningen på den nye legeplads – og håber, 
at selve arbejdet med etablering af den nye legeplads kan påbegyndes hurtigst muligt. Der er 
indhentet LER-oplysninger, som er sendt til legepladsleverandøren. 
Vores drøm om en færdig legeplads inden sommerferien, var desværre lidt for optimistisk, men 
det bliver godt, når den står færdig ;o) 

 
 

6. Snerydning 
Intet nyt siden sidste referat ;oD 
 

 
7. Fællesrådet  

Vi henviser til www.kolthasselager.dk for flere oplysninger om Kolt-Hasselager Fællesråds 
arbejde. 
 
 

8. Særlige emner 
Der er indkøbt et nye skilt ”langsom kørsel – legende børn” til opsætning i det eksisterende 
stativ ved indkørslen til Svanlevvej. Skiltet bliver opsat i løbet af de kommende uger. 
 
 

9. Kalender for kommende periode: 
 
Møder:    Januar, marts, maj, juni, september, november. 
 
Det næste bestyrelsesmøde: Tirsdag den 13. september 2022 kl. 19.30. 

  
Generalforsamling: Marts 2023. 

 
 

10. Eventuelt 
På Grundejerforeningens Facebook-gruppe er der taget initiativ til at nedsætte et festudvalg, 
der vil stå for planlægning af fejring af Grundejerforeningens 40-års jubilæum (vi fylder 40 
år den 5. september i år). Bestyrelsen hilser initiativet velkommen – og bakker gerne op! Vi 
glæder os til at høre mere! 
 
Vi kan endnu en gang slå et slag for vores Facebook-side, som hedder ”Grundejerforeningen 
Svanlevvej”.  
 
Mødet afsluttes. 


